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Referat af ordinær generalforsamling 4. marts 2008 kl. 19.00 
 
 
 

Herlev 4. marts 2008 
Følgende huse var repræsenteret: 
KV 113, KV 115, KV 117, KV 123, KV 133, KB 7, KB 9, KB 11, KB 17, KB 19, KB 21, KB 23 
og KB 25. 
 
I alt 14 medlemmer repræsenterende 13 huse af 24 mulige 
 
Referent: Brian Lauritzen (KB 23) 
 
Dagsorden 
 

1. Valg af dirigent 
2. Aflæggelse af bestyrelsens årsberetning for det senest forløbne år 
3. Forelæggelse til godkendelse af årsregnskab med påtegning af revisor 
4. Fremlæggelse af budget 2008, herunder fastsættelse af kontingent 
5. Indkomne forslag 
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
7. Valg af suppleant til bestyrelsen 
8. Valg af revisor 
9. Valg af revisorsuppleant 
10. Eventuelt 

 
Pkt. 0 Velkommen til Peter og Christel, nytilflyttere til KB 17 
 
Pkt. 1 - Valg af dirigent 
Henrik (KB 19) blev enstemmigt valgt til dirigent. 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var rettidigt varslet og at dagsorden, regnskab og 
budget var rettidigt rundsendt til medlemmerne.  
Dagsorden var i overensstemmelse med foreningens vedtægter og blev herefter godkendt. 
 
Pkt. 2 - Aflæggelse af bestyrelsens beretning 
Formand Flemming (KB21) fremlagde bestyrelsens beretning for det forgangne år. 
En speciel tak til Nabil (KV133) for indsatsen i forbindelse med vedligeholdelse af fællesarealer 
samt Bitten (KV115) og Sidsel (KB11) for arrangement af vejfesten. 
Formandens beretning blev taget til efterretning. 
 
Pkt. 3 - Aflæggelse af årsregnskab for 2007 
Kasserer Sidsel (KB11) fremlagde årsregnskabet for 2007. 
Årsregnskabet enstemmigt blev godkendt. 
 
Pkt. 4 - Fremlæggelse af budget 2008, herunder fastsættelse af kontingent 
Kasserer Sidsel (KB11) fremlagde forslag til budget for 2008, det blev forslået at hæve det årlige 
kontingent med 300 kr. til 3200 kr. Det sker som følge af stigende antenneudgifter. 
Alternative antenneløsninger blev diskuteret – se under eventuelt. 
Budget og kontingentstigning blev enstemmigt godkendt. 
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Pkt. 5 - Indkomne forslag 
Ingen 
 
Pkt. 6 - Valg af medlemmer til bestyrelsen 
Formanden (Flemming, KB 21) bestyrelsesmedlem Lars (KB9) var på valg. 
Begge genopstillede og blev enstemmigt genvalgt. 
 
Medlemmer af bestyrelsen : 
Formand : Flemming (KB21) - på valg i 2010  
Kasserer: Sidsel (KB11) - på valg i 2009 
Bestyrelsesmedlem : Brian (KB23) - på valg i 2009 
Bestyrelsesmedlem : Bitten (KV115) - på valg i 2009 
Bestyrelsesmedlem : Lars (KB9) - på valg i 2010 
 
Pkt. 7 - Valg af suppleant til bestyrelsen 
Ken (KV113) blev enstemmigt valgt. 
 
Pkt. 8 - Valg af revisor 
Henning (KV117) blev enstemmigt valgt. 
 
Pkt. 9 - Valg af revisorsuppleant 
Susanne Høgh (KV133) blev enstemmigt valgt. 
 
Pkt. 10 - Eventuelt 
Som følge af august måneds voldsomme regnskyl, hvor alle kældre på Kagsåbrinken blev 
oversvømmet, blev forskellige løsninger af problemerne med vandafløb diskuteret. 
Det besluttedes at bestyrelsen skal undersøge, hvad det vil koste at få foretaget en TV-inspektion af 
hovedkloaklinien.  
 
De stigende antenneudgifter blev diskuteret. Henning (KV117) foreslog at alternative muligheder 
blev undersøgt. Dette bifaldt generalforsamlingen. Alle, der er interesserede i at hjælpe Henning 
med denne opgave, opfordres til at henvendes sig til Henning. Alternative løsninger vil eventuelt 
blive fremlagt og diskuteret på næste generalforsamling. 
 
Vejfesten bliver i år afholdt i juni. Festudvalget er pt. Bitten (KV115) og Sidsel (KB11), men er 
åbent for nye medlemmer.  
 
Dagorden, referat og andre relevante emner kan studeres på foreningens hjemmeside: 
http://gribben.dk/Brinken/ 
Nyt input sendes til Flemming (KB21) – f.eks. omkring vedligeholdelse af tage. 
 
Mødet afholdtes i god ro og orden og afsluttedes kl. 19.50 – rekordtid;-)  


